



PROTOKOLL #8 2018

Dato:	14.08.2018
Sted:	Konferanse via Skype
Tilstede:	Elisabeth Bolsgård, Tom Møklegaard, Torbjørg H. Olsen, Birgitte Espeseth Heggstad, Siri Kristensen Fossbakk
Tid:	Kl. 20.00

Saker til behandling

Sak.nr	
1	Godkjenning av innkalling: Ok.
2	Evaluering av rasespesialen, dekning av reiseutgifter :Gjennomføringen gikk etter planen. De som har kjørt for klubben sender inn reiseregning
3	Ferdigstilling av dommerkompndiet:Vi må ferdigstille kompendiet, helst innen 01.01.2019. Elisabeth og Tom ser på det.
4	Avlsrådsmedlemmer: Vi søker avlsrådsmedlemmer, ta kontakt med styret ved interesse.
5	Ny lovmal ,ferdigstilling og innsending til NKK: Tom ordner lovmalen og sender til NKK
6	Nye mailadresser NKK : Elisabeth videresender mail hun har fått til de andre i styret.
7	Angående short ulna, avlsanbefalinger: Styret foreslår å ordne et info møte event. på Lillestrøm, vi jobber for å ordne det på lørdagen.
8	Tid og sted, rasespesialen 2020: Vi tar Spesialen i Trondheim, Elisabeth sjekker opp sted. Vi må også få på plass dommer, kom gjerne med forslag/ ønsker.
9	Rasespesialen 2019. Sløyfer,jubileumsutstilling, hva sponser vi? : Vi må ha på plass ringpersonale.
10	Even. :Vi sender en henstilling til NKK ang Dommere/ ringpersonale i Havanaiseringen. Feil på Web siden, vi ser på det. Siri ordner/ser på skjema ang oppdrettere.

Nytt møte blir i sept. 2018 kl 20.00

Torbjørg Helene Olsen